

25 APRIL 2019
CERCLE CITÉ
LUXEMBOURG

ROUNDTABLE

TIME FOR SCIENCE BASED ACTION!!

COMPANIES SETTING CLEAR TARGETS TO GO LOW CARBON

#LSF2019

Henrik Sundström

Vice-Président Sustainability Affairs, Electrolux

Vice President Sustainability Affairs, Electrolux

Henrik Sundström fait partie du groupe Electrolux depuis 1986.

Il est titulaire d'une maîtrise en génie chimique (Polymer Technology) et débute chez Electrolux en tant que Responsable du Développement des Procédés Polymères chez Electrolux Research and Innovation.

En 1990, il a créé le groupe Recherche et Innovation aux Etats-Unis. En 1992, il retourne en Suède en tant que chef du département Matériaux et Traitement.

En 1996, il devient Directeur de la Recherche et du Développement pour la division des produits froids, puis Directeur de l'Environnement et du Développement Durable en 1999.

L'année suivante, il prend ses fonctions actuelles de vice-président pour les affaires de développement durable d'Electrolux.

Henrik Sundström has been with the Electrolux Group since 1986.

He has a master's degree in chemical engineering (Polymer Technology) and he started at Electrolux as responsible for Polymer Process Development at Electrolux Research and Innovation.

In 1990 he set up Research and Innovation group in the US. In 1992 he returned to Sweden as head of the Materials and Processing department.

In 1996 became the R&D Director for the Product Division Cold, and the Director for Environmental and Sustainable Development in 1999.

The following year he assumed his current position as Vice President for Electrolux Sustainability Affairs.